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مسیرهای دوچرخه اصفهان مصوبه شورای ترافیک را دارد
سال آینده مشکل کمبود اتوبوس نداریم؛

معاون سیاسی استاندار اصفهان:

ستاد انتخابات در 
دستگاه های اجرایی 
اصفهان تشکیل شود

معاون سیاسـی، امنیتی و اجتماعی اسـتانداری 
اصفهـان گفـت: سـتاد انتخابـات بـا رویکـرد 
مشـارکت همگان و کمک به اجـرای انتخابات 
در همـه دسـتگاه های اجرایی اسـتان اصفهان 

تشکیل شـود.
محمدرضا جان نثاری در شـورای اداری اسـتان 
اصفهان اظهـار کرد: فرایند انتخابات در اسـتان 
با قـوت و طبـق تقویـم انتخابـات بـدون وقفه 

انجام شـده است.
وی ادامـه داد: مشـارکت همگانـی، وظیفـه 
همگانی اسـت و مدیـران به عنـوان کارگزاران 
نظـام اسـلامی در ایـن خصـوص وظیفـه 

سـنگینی بـر عهـده دارنـد.
معاون سیاسـی، امنیتی و اجتماعی اسـتانداری 
اصفهان عنـوان کرد: با تدبیر اسـتاندار اصفهان 
بایـد در دسـتگاه های اجرایـی اسـتان، سـتاد 
انتخابات با رویکرد مشـارکت همگانی و کمک 

به اجـرای انتخابات تشکیل شـود.
جان نثـاری ضمن اشـاره بـه دعوت بـه حضور 
و مشـارکت همگانی مـردم در انتخابات گفت: 
مدیران بایسـتی در حوزه تأثیر خـود، همگان را 

به مشـارکت در انتخابات دعـوت کنند.
وی افـزود: همچنیـن امکانـات و ظرفیت های 
ادارات خـود را در اختیار سـتاد انتخابات اسـتان 

قـرار دهند.
معاون سیاسـی، امنیتی و اجتماعی اسـتانداری 
اصفهـان اظهـار کـرد: تبلیغات محیطـی برای 
مشـارکت در انتخابـات نیـز از هم اکنـون در 
ادارات اسـتان آغاز شـود تـا شـاهد شـور و 

مشـارکت همگانـی در انتخابـات باشـیم.

طی ۱۰ ماه امسال انجام شد؛

آزادی 688 زندانی 
جرایم غیرعمد در 

اصفهان
مدیرعامـل سـتاد دیه اسـتان اصفهـان از آزادی 
۶۸۸ زندانی جرایم غیرعمد از زندان های اسـتان 

اصفهان طی ۱۰ ماه امسـال خبـر داد.
اسـدالله گرجـی زاده بـا اشـاره بـه برنامه ریـزی 
سـتاد دیـه اسـتان اصفهـان بـرای آزادی 
زندانیـان جرایـم غیرعمد اظهـار کرد: بـه دنبال 
برنامه ریزی هـای صـورت گرفتـه طـی ۱۰ مـاه 
سـال جـاری ۶۸۸ زندانـی جرایـم غیـر عمـد با 
حـدود ۷۴2 میلیـارد تومـان بدهی از بنـد رهایی 

نـد. یافته ا
وی افـزود: 5۷ میلیـارد تومـان از ایـن اعتبـار 
۳5 میلیـارد  از محـل کمـک سـتاد دیـه، 
میلیـارد   ۴۴۰ بانکـی،  تسـهیلات  تومـان 
تومان اعسـار دادگاه ها، ۱۸۹ میلیـارد تومـان 
گذشـت شـکات و ۱۸ میلیـارد تومـان نقدینگی 

متهمـان تأمیـن شـده اسـت.
مدیرعامـل سـتاد دیـه اسـتان اصفهان بـا بیان 
اینکه 2۷ نفر از ایـن زندانیـان زن و ۶۶۱ نفر هم 
مرد بودنـد، تصریـح کرد: بایـد توجه داشـت که 
در حـال حاضـر همچنـان بیـش از ۹۰۰ زندانی 
بـا بدهـی ۴ هـزار میلیـارد تومـان در زندان های 

اصفهـان بـه سـر می برند.
 

2 واحد صنعتی آلاینده 
کاشان برای همیشه 

تعطیل شد
رییـس اداره حفاظـت محیط زیسـت کاشـان از 
تعطیلی دایمـی 2 واحـد صنعتی آلاینـده در این 

شهرسـتان خبر داد.
الهیـار دولتخـواه با اشـاره بـه گـزارش عملکرد 
۱۰ مـاه اداره حفاظـت محیط زیسـت کاشـان 
برای برخـورد بـا صنایع آلاینـده اظهار کـرد: در 
این بـازه زمانـی ۷25 واحـد صنعتی بـه صورت 

مسـتمر پایش شـده اسـت.
وی با بیان اینکه از این تعـداد واحد صنعتی ۱۶۱ 
واحـد اخطاریه زیسـت محیطی دریافـت کردند، 
ادامـه داد: همچنیـن ۳۴ پرونده بـرای واحدهای 

متخلف تشـکیل شـده است.
رئیـس اداره حفاظـت محیط زیسـت کاشـان بـا 
بیـان اینکـه از ایـن تعـداد حکـم قضائـی برای 
پلمب سـه واحد صنعتـی آلاینـده دریافت شـد، 
گفت: از سـه مورد پلمب صنایع آلاینـده، 2 واحد 

صنعتی بـه شـکل دائمی تعطیل شـد.
وی بـا بیـان اینکـه پایـش معـادن نیز بخشـی 
از بازرسـی های سـال جـاری اداره حفاظـت 
محیط زیسـت کاشـان بود، تصریح کـرد: پایش 
۷۴ معدن انجـام و یک معـدن به دلیـل آلودگی 

در کاشـان مهـر و موم شـد.

جامعه
فرماندار شــهرضا گفــت: طــرح خودمراقبتی و 
خودحفاظتی برای ادارات مورد تاکید اســت و خود 

دستگاه ها باید نسبت به این دو طرح اقدام کنند.
ســیدامیر جعفــری اظهــار کــرد:  فوری ترین و 
اصلی ترین درخواســت فرمانداران، توقف اجرای 
احکام تنش زا است، ۳2 روز تا انتخاب باقی مانده است و بهتر است 
طی این روزهای باقی مانده، احکامی که می تواند منجر به ایجاد تنش 

در نظم و امنیت و آسایش شهروندان شود، مقداری به تعویق بیفتد یا 
اگر اجرای آن ضرورتی دارد، با هماهنگی و اتخاذ تدابیر لازم باشد.

وی افزود: طی چند ماه گذشــته در جلســه شــورای اداری استان 
مصوب شد هر یک از ادارات شهرستان سه موضوعی که می توانند 
برون سپاری کنند یا مردم را در حل آن شرکت دهند، اعلام کنند، اما 
کمتر از ۱۰ درصد این اتفاق افتاده است و علت آن ارجاع موضوع به 

مدیرعامل ها بود.

فرماندار شــهرضا با تاکید بر لزوم زمینه سازی برای مشارکت مردم 
برای انجام امور مختلف تصریح کرد: بهتر اســت که هر دستگاهی 
ملزوم شود قســمتی از اختیارات خود را واگذار یا برون سپاری کند یا 
مردم را در حل مشکلات خود مشــارکت دهد؛ در حوزه مشارکت از 
ظرفیت کارمندان دستگاه ها و خانواده های آنها غافل هستیم و بهتر 
است برای کارمندان دستگاه های دولتی و خانواده های آنها در راستای 

جهاد تبیین استفاده شود.

فرماندار شهرضا:

طرح خودمراقبتی برای ادارات مورد تاکید است

گزارش

خبـر

انتخابات

نگاه روز

وحید حاج سعیدی 
با اعلام اســامی کاندیداهای تائید صلاحیت شده، 
انتخابات وارد فاز جدیدی شده و کاندیداها با جدیت 
بیشتری نسبت به گذشــته، فعالیت های انتخاباتی 
خود را دنبال می کنند. افزایــش تعداد ثبت نامی ها 
و حضور چهره های جدید، حامــل پیام های متعدد 
است. اما ریشه یابی این استقبال گسترده از نامزدی 
در انتخابات پیش رو که در همه حوزه های انتخاباتی 
کلان شهر ها و شهرستان ها شاهد آن بودیم نیازمند 
کار کارشناسی گسترده و بررسی لایه های متعددی 
نگرش ها و تفکرات کاندیداها است. ولی آنچه عیان 
اســت، جایگاه منصب پرطمطراق نمایندگی سوای 
جایگاه سیاسی و اجتماعی چهار ساله در طول دوران 
نمایندگی و اعتبار غیر مستقیم و جانبی پس از پایان 
دوره نمایندگی، بدون تعارف از مزایای جانبی دیگری 
 نیز برخوردار اســت که همه ســاله باعث می شود 
عده ای کثیری احساس تکلیف کنند و بیرق » أرید 
أن أخدم الناس« یا همان خدمت به مردم را با تمام 

قوا به اهتزار در آورند! 
با این حــال اگر بنای تفکــر نامزدهــای انتخاباتی 
را خدمت به خلق تصــور کنیم، باید اذعان داشــت 
نمایندگی تنها  خدمت به خلق نیســت و سویه های 
گوناگونــی دارد که یکــی از آنها اتخــاذ تصمیمات 
 حیاتی برای آینده نظام و کشــور است. در مسیر این

تصمیم گیری هــا نمایندگان مجلس، بار ها توســط 
کارتل های قــدرت و لابی های سیاســی و تجاری 
با پیشــنهادات اغــوا کننــده مواجه می شــوند که 
اگر خــدا را ناظر بــر اعمال خــود ببیننــد، در برابر 
ایــن ســهم خواهی هــا و ناعدالتی هــا ســکوت 
 نمــی کننــد و در نهایــت در صــف مــردم قرار 
می گیرند. در حقیقــت نمایندگان در طــول دوران 
نمایندگی با  ســفره های رنگین و پــر زرق و برق، 
وعده هــای آنچنانی، حتــی تهدید هــا و تهمت ها 
و توهین هــا  و ... در بوته آزمایش قــرار می گیرند و 

نماینده ای کــه آرمانــش و هدفــش را خدمت به 
مردم معرفی کــرده و خدا ترســی و رضایت خلق را 
درتصمیم گیری هایش به منفعت کارتل ها و لابی های 
تجاری و سیاســی ترجیح دهد، از این آزمون سربلند 
بیرون خواهد آمد و در پیشــگاه خلق و خالق روسفید 

خواهد ماند. 
اما ســوگمندانه این خداترسی و شــفافیت در همه 
نمایندگان نیست و اگر اینگونه بود شاهد رد صلاحیت 
برخی نمایندگان مجلــس در ادوار مختلف به دلیل 
پرونده های اقتصــادی و اخلاقــی نبودیم و همین 
ضرورت شرکت در انتخابات و انتخاب کاندیدای اصلح 

را صد چندان می کند!
با این حال سنگ محکی برای خداترسی و سنجش 
میزان مقاومت افراد در برابر کارتل های قدرت و مراکز 
 فســاد وجود ندارد و تنها در مواجهه با موقعیت های 
اغوا کننده و شیطانی، می توان به اصالت ذات افراد و 

میزان صداقت و پاکیشان پی برد. 
شاید در این مسیر مطالعه سوابق و زندگی نامه افراد، 
بررسی ساختار فکری و عقیدتی اطرافیان و نزدیکان 
کاندیداها، بررسی دیدگاه ها و نظرات خود کاندیدا ها 
و در مجموع موضع گیری و ســخنرانی ها، تالیفات 
و مقالات منتشــر شــده در باب موضوعات مختلف 
اقتصادی، اجتماعی، سیاســی، فرهنگی و ... بتوانند 
در تصمیم گیــری در خصوص انتخــاب کاندیدای 
اصلح تا حدودی موثر باشــند. امید کــه نمایندگان 
مجلس آتی که کمتر از یک ماه دیگر به مردم معرفی 
خواهند شد از آزمون های بزرگ سربلند بیرون بیایند 
و شاهد ماجراهایی چون شاسی بلند و حمله به پلیس 
 راهور و حمایت کارتل های اقتصادی فاســد و افراد 
معلوم الحال و ... نباشــیم. چرا که در غیر این صورت 
علاوه بر خدشــه وارد شدن به شــان و جایگاه نظام 
مقدس جمهوری اسلامی و مجلس شورای اسلامی، 
 میزان اعتماد مردم به آنها و کلان نظام نیز کاهش پیدا 

خواهد کرد. 

خبرچرا و چگونه رای دهیم؟

مدیرکل مطالعات و برنامه ریزی معاونت حمل ونقل 
و ترافیک شــهرداری اصفهان با تاکید بر اثربخشی 
آموزش در ارتقای فرهنگ ترافیک گفت: بودجه آموزش 

فرهنگ ترافیک سال آینده دو برابر خواهد شد.
محمد پورمیدانی اظهــار کرد: موضــوع آموزش و 
فرهنگ ترافیک به لحاظ حساسیت ها و در برگیری 
تمام طیف های جامعه موضوعی کاملًا تخصصی در 

امر آموزش است.
وی با اشاره به ضرورت شرایط امروز شهر اصفهان و 
افزایش هزینه های این بخش افزود: بودجه سال ۱۴۰2 
معاونت حمل ونقل و ترافیک شهرداری اصفهان ۱۶ 
میلیارد ریال بوده است که این عدد به ۳2 میلیارد ریال در 

سال ۱۴۰۳ افزایش خواهد یافت.
مدیرکل مطالعات و برنامه ریزی معاونت حمل ونقل 
و ترافیک شــهرداری اصفهان تصریح کرد: هرگونه 
هزینه در بخش فرهنگ و ارتقای فرهنگ ترافیک به 

مثابه سرمایه گذاری است که علاوه بر کاهش سوانح 
و حوادث رانندگی برای عابر عابران پیاده و رانندگان 

موجب بهبود وضعیت عبور و مرور خواهد شد.
پورمیدانی بخشی از اقدامات سال گذشته معاونت را 
شامل فرهنگ سازی عابر پیاده، موتورسیکلت، پلیس 
مدرسه و ســرویس مدارس دانست و گفت: آموزش 
پلیس مدرســه برای تمام مدارس نواحی شش گانه 
آموزش و پرورش، ارائه آموزش های ترافیک به بیش از 
5 هزار راننده تاکسی و سرویس مدارس و ارائه خدمات 
به 52۰۰ کودک و دانش آموز در ســطح پارک های 
آموزش ترافیک از دیگر اقدامات در این زمینه بوده است.

وی ادامــه داد: بهره بــرداری از پارک های آموزش 
ترافیک، تولید و انتشار محتوای آموزشی، تهیه و توزیع 
بیش از 2۴۰۰ عدد تجهیزات مرتبط با ایمنی عبور و مرور 
دانش آموزان شامل حمایل، تابلوی ایست و کتاب سوت 
از دیگر اقدامات فرهنگی و آموزشی این سازمان است.

مدیرکل مطالعات معاونت حمل ونقل شهرداری اصفهان:

 بودجه آموزش فرهنگ ترافیک 
در اصفهان 2 برابر می شود

فرهنگ ترافیک

هفتمین کارسوق مهندسی ژنتیک در اصفهان با 
معرفی برترین ها به کار خود پایان داد.

رییس اداره اســتعداد های درخشــان آموزش و 
پرورش اســتان گفت: در این دوره از رقابت ها 
بیش از ۱2۰ دانش آموز دختر و پسر متوسطه اول 
مدارس استعداد های درخشان 5 استان کشور در 
 دوبخش عملی و نظری با هم به رقابت پرداختند.

صنعتکار با تأکیــد بر اهمیت کارســوق و نگاه 
آموزشِ پژوهش محور در مدارس سمپاد، گفت: 
با برگزاری این کارسوق ها بستری مناسب برای 
 رشد اســتعداد ها و توانمندی های فرزندان این 

مرز و بوم فراهم می شود.
وی افزود: این کارســوق ها شــامل دانش مغز، 

طراحی ماهواره، سازه های فضایی، داروسازی، 
طراحی شهری و صدای سخن است که برگزاری 

آن ها تا پایان آذر در اصفهان ادامه دارد. 
صنعتــکار، هــدف از برگــزاری مجموعــه 
کارســوق های فراگیــر را کــه در ســه محور 
علــوم انســانی، علــوم تجربــی و ریاضی و 
فیزیــک و به صــورت نظری و عملی اســت، 
در راســتای عدالــت آموزشــی و دسترســی 
همه دانــش آموزان بــه این دوره هــای علمی 
غیر درســی و همچنیــن توانمنــدی آن ها در 
 مســابقات مختلف علمی و مهارتی بیان کرد.
وی افزود: برترین های این رقابت ها به دور بعدی 

راه یافتند.

رقابتی علمی با حضور ۱2۰ دانش آموز؛

معرفی برترینهای هفتمین کارسوق مهندسی ژنتیک 
دراصفهان 

رقابت علمی

شهردار اصفهان گفت: مسیرهای 
ویــژه دوچرخه مصوبه شــورای 
ترافیک شــهر و استان اصفهان را 
دارد و مطالعات مقدماتی و نهایی 

داشته است.
علی قاســم زاده در برنامه رادیویی »بی واسطه با 
مردم« اظهار کرد: این برنامه فرصتی است که شهر 
را از نگاه مردم ببینیم، زیرا گاهی مسئولان شهر را از 
زاویه دیگری می بینند که در کنار حضور در محافل، 

مساجد و مردم، این برنامه نیز غنیمتی است.
بخش دیگر این برنامه به پرسش شهروندان و پاسخ 

مدیران شهری اختصاص یافت.
تعداد دوچرخه های عبوری ملاک کارابودن 

مسیرهای ویژه نیست
شهروند: در خیابان نوبهــار و گلخانه یک مسیر 
ویژه دوچرخه احداث شــده است که خودروها کنار 
آن پارک می کنند و مسیر رفت و آمد را دچار مشکل 
کرده اند؛ این در حالی است که حتی دوچرخه ای از 

این مسیر عبور می کند.
علی قاسم زاده، شهردار اصفهان: فرض بر 
این است که مســیرهای ویژه دوچرخه که در دوره 
قبل مدیریت شهری ایجاد شــده، همراه با انجام 
مطالعات بوده است، مگر اینکه خلاف آن ثابت شود.

پس از شکایت شــهروندان تیم فنی این موضوع 
را ارزیابــی و تأیید  کننــد کــه یک مســیر، برای 
دوچرخه ســوار امن نیســت یا موجــب افزایش 

ترافیک شده است.
به طــور معمــول ایــن تیم فنــی متشــکل از 
حوزه های حمل ونقل و ترافیک شهرداری و پلیس 
راهور اســت که معاون حمل ونقل و مدیر منطقه 

۸ می توانند در این زمینه نکاتی را مطرح  کنند.
گاهی شهروندان تعداد دوچرخه عبوری را شاخص 
قرار می دهند و می گویند در این مســیر به صورت 
پیوسته دوچرخه سواری عبور می کند، در حالی که 
قرار نیست همچون محور خودرویی، به صورت دائم 

دوچرخه ها از آن مسیر عبور  کند.
آن افرادی که می خواهند از دوچرخه استفاده  کنند، 
باید مسیر امن برای اســتفاده از آن را داشته باشند، 
بنابرایــن تعداد ملاک نیســت و اگــر حتی یک 
نفر می خواهد با دوچرخه به مقصد برسد، باید سعی 

کنیم این شرایط را برای آن فراهم کنیم.
مســیرهای ویژه دوچرخه مصوبه شورای ترافیک 
شهر و استان اصفهان را دارد و مطالعات مقدماتی و 
نهایی داشته است، اما در مجموع درخواست می کنیم 
این مسیرهای ویژه در خیابان های گلخانه و نوبهار 

دوباره مورد بررسی قرار گیرد.
علی باقری، مدیر منطقه 8 شــهرداری 
اصفهان: هر طرحی که در شهر اجرا می شود، قبل 
از اجرا مطالعات آن انجام شده است و خیابان های 
گلخانه و نوبهار از جمله خیابان های با عرض مناسب 

شهر است که حتی مسیر  کندرو دارد.
البته موضــوع پارک خودروهــا و کاربری تجاری 
موجود در این مســیر وجود دارد که اگــر بتوانیم 
سایر سیســتم های حمل ونقلی از جمله دوچرخه را 
فرهنگ ســازی کنیم، ظرفیتی همچون ایستگاه 
مترو نیز در منطقه ۸ وجود دارد که می تواند موجب 

کاهش ترافیک شود.
ناگزیر هســتیم تمام سیســتم های حمل ونقل که 
خواسته شــهروندان است را در شــهر پیاده سازی 
کنیم، به ویژه موضوع دوچرخه سواری که بر کاهش 

ترافیک و سلامت شهروندان تأثیرگذار است.
بر اســاس ضابطه طرح تفصیلی و نیازی که شهر 
و شهروندان دارند، باید کاربری تجاری در حاشیه 
خیابان داشته باشیم که البته موضوع پارکینگ این 

کاربری ها کمتر مورد توجه بوده است.
حسین حق شــناس، معاون حمل ونقل و 
ترافیک شهردار اصفهان: برای مسیرهای 
ویــژه دوچرخه در اصفهــان، یک مرتبــه قبل از 
احداث آن بر اساس شاخص های مختلف همچون 
کاربری های موجود در اطراف مســیرهای ویژه و 

تقاضای سفر مطالعاتی انجام شد.
خیابان های گلخانه و نوبهار از نظر عرضی شرایط 
مناســبی دارد و تقاضای محلی برای اســتفاده از 
دوچرخه از سوی شهروندان و مدارس متعددی در 
این محدوده وجود دارد نیز موجب شــده است که 

دانش آموزان از دوچرخه استفاده  کنند.
البته مشــکلات ترافیکی در محدوده خیابان های 
نوبهار و گلخانه وجود دارد کــه از میدان پنج طبقه 
به دلیل وجود ساختمان های بلند مرتبه آغاز می شود 
و چند طرح برای ساماندهی پارک اطراف این میدان 

مد نظر بوده که در حال بررسی است.
در دوره ششم برای مســیرهای ویژه دوچرخه در 
مناطق مرکزی ارزیابی هایی داشــتیم و با کمک 
پلیس راهور تمام مسیرها را بررسی کردیم و نقاطی 
که ایمن نبود یا پس از اجرا مشکلاتی ایجاد کرده 

بود را اصلاح کردیم.
برای مسیرهای ویژه دوچرخه در منطقه ۸ شهرداری 
هیچ مورد شکایتی وجود نداشــته است، اما درباره 

تماس ایــن شــهروند، بررســی های لازم انجام 
خواهد شد.

3 مرحلــه بــرای توافق بیــن مالک و 
شهرداری وجود دارد

شهروند: یک ملکی ســال ۱۳۸۶ خریدم که در 
طرح خیابان شهید دوران منطقه ۸ افتاد که پس از 
پیگیری های زیادی گفته شد متری هشت میلیون 
تومان شــهرداری آن را می خرد، در حالی که نرخ 

املاک این محله بسیار بیشتر است.
شهردار اصفهان: سیاست شهرداری این است 
که ملک را با قیمت عادله روز خریداری  کند؛ مرجع 
تشخیص این قیمت عادله در مرحله نخست ارزیابان 
املاک شهرداری هستند که اگر مالک بپذیرد توافق 
و تملک انجام می شــود، اما در صورتی که پذیرفته 
نشود، کارشناس رسمی دادگستری به عنوان یک 
مرجع بی طرف ذی صلاح این قیمت گذاری را انجام 

خواهد داد.
حتی اگر قیمت این کارشــناس رســمی پذیرفته 
نشود، مالک می تواند درخواست  کند دوباره یک تیم 
کارشناسی شامل یک کارشناس از هر طرف و یک 
کارشــناس مرضی الطرفین قیمت گذاری می کند، 
بنابراین این موضوع بن بســتی ندارد و در نهایت از 
سوی مرجع ذی صلاح قانونی قیمت گذاری ملک 

انجام می شود.
علی باقری، مدیر منطقه 8 شــهرداری 
اصفهان: برخی شهروندان قیمت گذاری انجام شده 
از سوی کارشناس یا اداره ارزیابی املاک را با املاک 
خارج از طــرح با کاربری تجاری یا مســکونی که 
تفکیک شده و هزینه ملک یعنی گذربندی و خدمات 
عمومی را پرداخت کرده یا تحویل داده اســت و در 
حال حاضر ملکی اســت که می تواند پروانه بگیرد 
و ساختمان  کند مقایســه ای می کنند، در حالی که 
پلاک بــدون کاربری یا واقع در طــرح یا خدمات 

قیمت کمتری دارد.
طبق ماده ۱۰۱ قانون سهم تفکیکی شهرداری از 
پلاک ها، ۴۳.۷5 درصد است که البته از این شهروند 
درخواست می کنم با مراجعه به منطقه ۸ برای بررسی 

دوباره این ملک اقدام کنیم.
از این پس، گل میخ فلزی در معابر شهر 

نصب نمی شود
شهروند: در رابطه با گل میخ های نصب شده در 
خیابان ها و مســیرهای ویژه اتوبوس تندرو که در 
خیابان هایی همچون هشــت بهشت احداث شده 
اســت، ســوال داشــتم؛ با احداث این مسیر ویژه 
بخشی از مســیر عبور خودروها کم و موجب شده 
است شهروندان با مشکلات ترافیکی رو به شوند و 
گل میخ ها نیز موجب آسیب دیدگی خودروها می شود 

که تقاضا دارم پیگیری شود.
شهردار اصفهان: یکی از مشــکلات امروز 
اصفهان، آلودگی هوا است و بخشی که به شهرداری 
مربوط می شود و می تواند برای کاهش این مشکل 

تلاش  کند، توسعه حمل ونقل عمومی است.
هر روز حــدود دو میلیون لیتر بنزیــن در اصفهان 
مصرف می شود و زمانی می توان به شهروندان گفت 
از وسیله نقلیه شخصی اســتفاده نکنند که بتوانیم 
خدمات حمل ونقل عمومی را به روز و ســرفاصله 
زمانی حرکت این نــاوگان را کاهش دهیم تا زمان 

توقف شهروندان در ایستگاه ها کم تر شود.
طبق پیش بینی های انجام شده سال آینده مشکل 
کمبود اتوبوس در شــهر اصفهان نخواهیم داشت 
و از هم اکنون باید زیرســاخت های آن فراهم شود 
تا بتوانیم از شهروندان بخواهیم کمتر از خودروی 

شخصی استفاده  کنند.
یکــی از خطوطی که حــدود یک مــاه روی آن 
متمرکز شدیم تا سرفاصله آن را کاهش دهیم، خط 

اتوبوس تندروی خیابان هشت بهشت است که در 
حال حاضر با افزودن پنج دستگاه اتوبوس جدید، از 

حدود ۱۱ دقیقه به هفت دقیقه رسید.
تغییرات هندسی که از سوی این شهروند مطرح شد، 
مربوط به خط چهار اتوبوس تندرو است؛ البته باید با 
این توجه داشت که نباید بگوییم دو خط عبور برای 
توقف خودروها اســت، زیرا خط یا لاین دوم پارک 
خلاف و دوبل است، بنابراین باید روی این موضوع 
تمرکز کنیم که راهکارهایــی برای کاهش پارک 

دوبل مرکز شهر پیش بینی شده است.
با توجه به اینکه شکایات زیادی در رابطه با گل میخ ها 
وجود داشت، قرار شد دیگر از انواع فلزی آن استفاده 
نشــود، بنابرایــن نوید می دهم کــه از این پس از 

گل میخ ها استفاده نمی کنیم.
حق شناس، معاون حمل ونقل و ترافیک 
شهردار اصفهان: سیاست توسعه حمل ونقل 
همگانی در تمام شهرهای دنیا، یکی از روش های 

اصلی برای بهبود آلودگی هوا و ترافیک است.
در اصفهان سیاست توسعه خطوط قطار شهری را 
داریم که البته به عنوان سیاست نخست هزینه بر و 
زمان بر است و در بلند مدت اجرا می شود، اما در کوتاه 
مدت و اینکه نسل فعلی بتوانند از آن استفاده  کنند و 
دسترسی در تمام شهر داشته باشند، سیاست احداث 
خطوط اتوبوس تندرو مد نظر مدیریت شهری است.
خط یک اتوبوس تندرو ســال ۱۳۹۰ احداث شده و 
به مرور توسعه پیدا کرده است و تجربه خیلی خوبی 
بوده اســت؛ در خطوط اتوبوس تندرو به ازای هر 
اتوبوس روزانه حدود ۱۱۰۰ مسافر جابه جا می شود، 
در حالی که این آمار در سایر خطوط حدود ۴۰۰ نفر 

است و بیش از دو برابر بهره وری دارد.
سرفاصله خط یک اتوبوس تندرو دو دقیقه، خطوط 
دو و سه پنج دقیقه اســت و خط چهار با رفع نقاط 
گلوگاهی و افزایش نــاوگان از ۱۱ دقیقه به هفت 
دقیقه رسیده است که تلاش می کنیم آن را به پنج 

دقیقه برسانیم.
یکی از مشــکلات ترافیک خیابان های اصفهان 
پارک دوبل اســت که برای این موضوع مشکلات 
ترافیکی محورهای منطقه چهار شناسایی شده است؛ 
پارکینگی در ابتدای خیابان هشــت بهشت غربی 
وجود دارد که در نزدیکی بیمارستان صدوقی است 
و در نظر داریم برای شب عید نوروز بازگشایی شود 
تا پارک دوبل حذف و شهروندان خودروی خود را به 

این پارکینگ منتقل  کنند.
ثبت تخلف با دوربین های هوشمند در برنامه ها است 
و در نهایت چیزی که به این طرح ها کمک می کند، 
شهروندان هستند؛ آن ها باید توجه داشته باشند که 
اگر از حمل ونقل عمومی برای تردد در مرکز شــهر 
اســتفاده  کنند برای آن ها بهتر اســت و به کاهش 

ترافیک و آلودگی هوا کمک می کند.
گل میخ ها برای هشدار است تا راننده متوجه شود که 

از خط عبور کرده است.
برای صــدور پروانــه ســاختمانی در 

علی آباد  کلنگان مشکلی نداریم
شهروند: حدود ۳۰ سال است که یک قطعه زمین 
در علی آباد  کلنگان خریداری کردم و پیرو دســتور 
رئیس جمهور قرار بود این شهرک راه اندازی شود که 
اقدامی انجام نشده است و منطقه ۱2 شهرداری نیز 

هیچ گونه همکاری با مالکان ندارد.
شهردار اصفهان: لایحه ای از سوی مدیریت 
منطقه ۱2 تهیه و به شورای اسلامی شهر اصفهان 
تقدیم شد، بنابراین نباید مشــکلی در اجرا و صدور 

پروانه ساختمانی داشته باشد.
علی اکبــر رســالت، مدیــر منطقه 12 
شــهرداری اصفهان: پــس از پیگیری های 
انجام شده، شورای اســلامی شهر طی چند مرحله 

لایحه شهرک شهید علی وردی )علی آباد  کلنگان( 
را مصوب کرد و به فرمانداری اصفهان ارسال شد.

سپس جلساتی در فرمانداری برگزار و مواردی مطرح 
و این لایحه مصوب شد؛ همچنین جلساتی با ادارات 
آب، برق، گاز با تعاونی های ارتش و شــرکت واحد 
اتوبوســرانی در این منطقه در رابطه با موضوعات 

خدماتی برگزار کردیم.
شهروندانی که با تعاونی های ارتش و شرکت واحد 
اتوبوسرانی درگیر هســتند می توانند با مراجعه به 
منطقه ۱2، نامه را دریافت  کنند و برای صدور پروانه 
اقدام  کنند؛ البته قیدهایی وجود دارد که سعی می کنیم 

آن را رفع کنیم.
مشکل خاصی وجود ندارد و این قیدها نیز ارتباطی 
با شهروندان ندارد و مالکان می توانند به این منطقه 

مراجعه  کنند.
شهروندان قبل از خرید ملک از شهرداری استعلام 

بگیرند
شهروند: چند سال قبل در خیابان آزادی روبه روی 
خیابان شــهید قربانی محدوده منطقه ۱۴ زمینی 
خریداری کردیم که تعیین تکلیف نشــده اســت؛ 
شــهرداری باید آن را تفکیک  کند، زیرا چندین نفر 

دیگر نیز شرایط من را دارند.
شهردار اصفهان: مالکان قبل از تفکیک ملک را 
نفروشند، زیرا آن ملک برای تفکیک مشکل خواهد 
داشت؛ معابر جداسازی و ســرانه خدمات آن نقطه 
باید مشخص شود، زیرا در حال حاضر اگر تفکیک 
انجام شــود، ممکن اســت ملک کاربری مدرسه، 

خانه بهداشت یا معبر داشته باشد.
شــهروندان نیز قبل از خرید ملک از شــهرداری 
استعلام بگیرند که چه شرایطی دارد؛ این نقطه که 
شهروند اشاره کرد، از نقاطی است که هیچ کدام از 
تشریفات قانونی آن طی نشده و در قطعات 5۰ متری 
و ۱۰۰ متری خریداری شده اســت و دارای نقشه 
شهرسازی و هندسه تعریف شده در یک پلن بزرگ 
شهرسازی نیست و این ابتدای دردسرهای آن است.
شــهرداری، اداره  کل راه و شهرسازی و کمیسیون 
ماده 5 نیز با اینکه بــرای این پهنه چه کاری انجام 
دهند درگیر می شــوند، زیرا هر کاری انجام دهند 

شهروندان معترض خواهند بود.
محمدمهدی کریمــی، مدیر منطقه 14 
شــهرداری اصفهان: این موضوع مربوط به 
یک قطعه زمین به مســاحت ۷2۰۰ متر است که 
تفکیک انجام شده آن، مورد قبول شهرداری نیست و 
عرض گذر بر اساس ضوابط شهرسازی، سرانه های 
شهری، کمتر از حدنصاب بودن بر حسب ضابطه از 

جمله مشکلات آن است.
نکته دوم این است که طبق قانون زمین های بیش از 
۷۰۰۰ متر مربع، علاوه بر تأیید در شهرداری، نیازمند 
تأیید در کمیسیون ماده 5 استانداری است؛ این قطعه 
زمین در قطعات 5۰، ۷۰ و ۱۰۰ متری بدون در نظر 
گرفتن عرض گذر و سرانه های خدماتی تفکیک شده 

و این مدل تفکیک مورد قبول شهرداری نیست.
از طرفی شــهروندان نیــز این قطعــات زمین را 
خریداری کردند و به شــهرداری مراجعه می کنند؛ 
پس از اطلاع از ایــن موضوع پیگیری هایی در این 
رابطه انجام شد و نوزدهم مرداد سال جاری نامه ای 
به معاونت شهرسازی ارسال شد تا با توجه به اینکه 
این زمین مشکلات را دارد، برای تعیین تکلیف در 

کمیسیون ماده 5 مطرح شود.
معاونت شهرسازی شهرداری نیز شهریور سال جاری 
نامه ای به اداره  کل راه و شهرسازی ارسال کرد و این 
اداره  کل طبق دفترچه ضوابط شهرســازی نامه را 

عودت داد که سرانه های آن کم است.
این مشکل شــهروندان باید در کمیسیون ماده 5 

مطرح و پیگیری شود.

خبر

محیط زیست


